
ÅRSBERETNING FOR BRIDGEHUSET 2019 

  
Husstyret har bestått av Kjell Ove Helmersen (leder), styremedlemmer Bjørn Kvello og Svein 

Tømmerdal. Vara Oddvar Øyen. 

Husstyret har avholdt 2 styremøter i perioden og ellers har saker vært avklart på epost og 

telefon. 

Kjell har stått for drift av huset og Svein har utført nødvendige praktiske tiltak. 

Vask av huset er økt til en vask pr uke i vinterhalvåret (nov - april) og en vask pr 14. dag i 

sommerhalvåret(mai - okt).  

Mht utleie utenom bridgespilling så har vi utleie til en danseklubb hver mandag kveld. 

Kantinesalget har tatt seg godt opp fra 2018 (kr 1 405) til 2019 (kr 24 825). I 2019 ble det innført 

mulighet for å betale med Vipps i kretsen, og mye av kantinesalget betales nå med Vipps. At 

inntekter fra bordleie har økt skyldes nok mer at regnskapet føres etter kontantprinsippet enn 

en faktisk økning. Annen utleie har dessverre gått noe ned, mens MVA-kompensasjonen 

omtrent doblet seg. Driftskostnadene er i all hovedsak ikke endret. Det ene unntaket er Annen 

kostnad lokale. Kr 68 567 i 2018 og 0 i 2019. I 2018 ble nytt brannvarslingsanlegg montert. 

Resultatet i 2019 ble et overskudd på kr 14890,06 (kr -57815,59 i 2018). Husstyret har vedtatt 

husets regnskap for 2019 forutsatt revisors anbefaling. 

  

 

 

Trondheim 16. mars 2020 

  

  

  

Kjell Ove Helmersen               Bjørn Kvello                   Svein Tømmerdal 


